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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Wij.)

VR 22 033 Rijswijk, 4 oktober 2022
Corsa nummer: 22.067707

Op 21 februari is de muur van de  ingang van de parkeerplaats bogaardplein ter hoogte van het 
gemeentehuis omgewaaid.  Sindsdien staan er hekken om het gebouw en is de parkeergarage niet 
meer bereikbaar vanuit deze ingang. 

Er is jarenlang gewerkt aan de vernieuwing van het bogaardplein. Vele inwoners vinden het daarom 
jammer dat na een halfjaar de schade nog niet hersteld is. Wij. Rijswijk heeft daarom de volgende 
vragen: 

1. Wanneer wordt de ingang van de parkeergarage bogaardplein hersteld?
2. Zijn de herstelwerkzaamheden de verantwoordelijkheid van de gemeente Rijswijk of van een 

particuliere organisatie? 
a. Indien de gemeente Rijswijk verantwoordelijk is: hoe komt het dat de 

herstelwerkzaamheden niet eerder zijn begonnen? 
b. Indien een particuliere organisatie verantwoordelijk is: waarom heeft de gemeente niet 

eerder aangedrongen op herstelwerkzaamheden? 
3. Wat kan er gedaan worden om in het vervolg soortgelijke schade in publieke omgevingen 

sneller te herstellen? 

Namens Wij.Rijswijk,

Danny van Dam 
Raadslid

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Wanneer wordt de ingang van de parkeergarage bogaardplein hersteld?
Daar wordt op dit moment aan gewerkt. De aannemer is hier sinds week 34 mee gestart.

2. Zijn de herstelwerkzaamheden de verantwoordelijkheid van de gemeente Rijswijk of van een 
particuliere organisatie? 

a. Indien de gemeente Rijswijk verantwoordelijk is: hoe komt het dat de 
herstelwerkzaamheden niet eerder zijn begonnen? 

b. Indien een particuliere organisatie verantwoordelijk is: waarom heeft de gemeente niet 
eerder aangedrongen op herstelwerkzaamheden? 

Dit is een verantwoordelijkheid voor de eigenaar van de parkeergarage, dit is een particuliere 
organisatie.

a. N.V.T.
b. De gemeente heeft meerdere keren aangedrongen bij de eigenaar betreffende het 

herstel van de entree. De gemeente heeft bovendien er voor gezorgd dat de 
omgeving veilig is gesteld (de geplaatste hekken). De stagnatie van het herstel kwam 
volgens de eigenaar door een verzekeringskwestie.
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2. Wat kan er gedaan worden om in het vervolg soortgelijke schade in publieke omgevingen 
sneller te herstellen? 
Ook in volgende voorkomende gevallen zullen wij aandringen op spoedig herstel.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester (wnd),

mr.drs. G.A.A. Verkerk


